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敬啟者： 

本校為加強與家長的聯繫，使互相瞭解學生在學校與家

庭的行為表現，俾能配合教導，故定於一月十九日(星期五)

舉行家長日，是日學生毋須上課，誠邀  貴家長於是日上午

_____時     分與  貴子弟到校，學生需穿著整齊校服，共

商學生學習情況，並派發本學期學生學習評估報告。 

因各老師約見校車學生的時間各不相同，故是日校車學

生及家長須自行乘車到校。請家長依老師所編排的時間到

校，勿自行更改時間來校，敬請家長合作。 

二零二三年度上學期行將完成，茲將有關事項通告如下： 

(一)一月十二日(星期五)為生日會。 

(二)一月十九日(星期五)為家長日。 

(三)二月一日(星期四)為下學期開課日，上課時間照常。 

(四)二月二日(星期五)派發新年假期功課。 

(五)二月三日(星期六)為新春嘉年華，時間為上午十時至 

十一時三十分。 

(六)二月五日(星期一)為農曆新年聯歡會(華服日)。 

(七)二月六日(星期二)至二月十七日(星期六)為農曆新年假期。 

(八)二月十九日(星期一)上課時間照常。 
 

此致 

貴家長 

校長 鄭家鳳 啟 

二零二四年一月十一日 
 

  家長閱後簽署：_____________ 
 

 

 

 

 



YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  

MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
No:240108 

  11th January, 2024 

 

Dear Parents, 
 

In order to strengthen the communication between parents and teachers, also let us 
have a better understanding of students’ behaviour at school and home, we will organize 
the Parents’ Day on 19th January, 2024 (Friday).  We cordially invite parents to accompany 
with the children to attend the Parents’ Day. Students are required to wear tidy uniforms. 
There is no lesson on the day. We arrange parents to meet their class teachers individually at 
the scheduled time below:   
 
Meeting time : _______________  

 

    During the meeting, we will discuss the students’ school life with their parents and 
distribute the assessments of the first school term. 
 

Since there are various meeting schedules, the school bus service cannot be provided.  
Parents have to travel to school by themselves.  We appreciate the parents to come at the 
appointed time.  We appreciate your attention to this matter.   
 

The first school term will come to the end soon. There are some issues summarized as 
follows :  
 

(1) 12th January, 2024 (Friday) : Birthday party 

(2) 19th January, 2024 (Friday) : Parents’ day 

(3) 1st February, 2024 (Thursday) : Start day of the second school term, the classes     

          resume on that day. 

(4) 2nd February, 2024 (Friday)：Distribute Chinese New Year holiday homework 

(5) 3rd February, 2024 (Saturday) : Chinese New Year Carnival which starts from10:00 a.m. 

to 11:30 a.m.  

(6) 5th February, 2024 (Monday) : Lunar New Year Party (Chinese Costume Day)  

(7) From 6th February (Tuesday) to 17th February, 2024 (Saturday) : Lunar Chinese New Year 

Holidays 

(8) Classes resume on 19th February, 2024 (Monday) after New year holidays.  

 

Yours faithfully, 

Cheng Ka Fung 
 

Principal 
 

 I have read and understood this circular.  

 

                                               Signed by Parent : _________________ 
   

                                                Date : ___________________________ 


